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Abstract (en)
Each of the lateral walls (8) bearing on the axial ends of the sleeves (10, 11) of the rolls of the casting machine includes two lateral parts (16a, 16b)
and an element (22) made from a first refractory material arranged in a cavity (21) provided between the lateral parts which have plane bearing
surfaces (20, 20") on the end parts (10, 11) of the rolls. The lateral parts are made from a second refractory material which is resistant to corrosion
and erosion by the cast metal. The element (22) is made from a fibrous refractory material consisting, for example, of alumina fibres impregnated
with zirconia, or made from an insulating refractory concrete. <IMAGE>

Abstract (fr)
Chacune des parois latérales (8) en appui sur les extrémités axiales des viroles (10,11) des cylindres du dispositif de coulée comporte deux parties
latérales (16a,16b) et un élément (22) en un premier matériau réfractaire disposé dans une cavité (21) ménagée entre les parties latérales qui ont
des surfaces d'appui (20,20') planes sur les parties d'extrémité (10,11) des cylindres. Les parties latérales sont en un second matériau réfractaire
résistant a la corrosion et a I'érosion par le métal coulé. L'élément (22) est en un matériau fibreux réfractaire constitué par exemple de fibres
d'alumine imprégnées de zircone, ou en un béton réfractaire isolant. <IMAGE>
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